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ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts genom anslag.

Instans Kommunstyrelsen

Sammanträdesdaturn 2012-11-21

Datum då anslaget sätts upp 201 2—1 1 —29 Datum då anslaget tas ner 20 1 2— 1 2—2 1

Sista dag för överklagande 20 1 2— 1 2—20

Underskrift ~j~J O—~/\--~_~

Helen Bergström
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Innehålisförteckning

Redovisning av delegeringsbeslut § 233

Meddelanden § 234

Godkännande av hyresavtal lokaler på Nämndemansgatan 3 § 235

Begäran om tillstånd för igångsättning av projekt “om- och tillbyggnad Jungfrustigens förskola” § 236

Barnomsorgs- och utbildningsnämndens förslag till åtgärder för att nå ekonomisk balans 2012 § 237

Barnomsorgs- och utbildningsnämndens ekonomiska uppföljning per september 2012 § 238

Vård och omsorgsnämnsens förslag till åtgärder för att nå ekonomisk balans 2012 § 239

Förslag från gatunämnden om höjning av egenavgift för färdtjänstresor § 240

Avgiftstaxa för bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i Mölndal § 241

Förslag till interkommunal ersättning inom gymnasieskola och gymnasiesärskola
kalenderåret 2013 § 242

Förslag till samverkansavtal för gymnasiesärskolan 2013/2014-2014/2015 § 243

Förslag till interkommunal ersättning (IKE) inom kommunal vuxenutbildning (komvux)
och svenska för invandare (sfi) i Göteborgsregionen år 2013 § 244

Ansökan från Föreningsarkivet Sydvästra Götaland om kortfristigt lån § 245

Höjd borgensram för Kvarnfallet Mölndal AB § 246

Upprustning av Rådasj öns roddbana § 247

Förslag till förändring av förbundsordningen för Göteborg Stad Räddningstjänstförbundet
i Storgöteborg till följd av ny lag om brandfarliga och explosiva varor § 248

Svar på motion om Bergrummet vid Frölundagatan — återremiss § 249

Placering av ny familjecentral i Mölndals stad — återremiss § 250

Miljökvalitetsnorm för vatten — återremiss § 251

Godkännande av skötselregler för kulturreservat Gunnebo § 252

IT-strategi 2013-2018 för Mölndals stad § 253
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Svar på motion om att upphäva avhysningsbeslutet av MK-Pionjär på
Blixåsbanan — återremiss § 254

Svar på motion om att flytta bibliotek i Kållered — återremiss § 255

Översiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen,
godkännande inför antagande — återremiss § 256

Översyn av taxa för planavgift § 257

Progiam för Chalmers Johanneberg, Mossen och Landala inom stadsdelarna Johanneberg,
Krokslätt och Landala i Göteborg — remissyttrande § 258

Detaljplan för Kvarteren Eknöudde och Sticksågen inom stadsdelarna Högsbo och
Askim i Göteborg § 259

Månadsrapport per den 31 oktober 2012 § 260

Deltagande vid konferenser/mötenlutbildningar § 261

Information om stadens bolag § 262
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§ 233
Redovisning av delegeringsbeslut
Ärendet
Kommunstyrelsen har överlämnat sin beslutanderätt till utskott och förvaltning
enligt kommunstyrelsens antagna delegeringsordning den 25 mars 2009, § 70.
Dessa beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte
att kommunstyrelsen får ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot
kan kommunstyrelsen återkalla lämnad delegering. Delegationslistor och
protokoll finns tillgängliga i pärm vid sammanträdet, övrig tid på förvaltning
ens kansli.

Kommunledningskontoret

1.

Enhetschef Stina Helds delegeringsbeslut nr 1 den 15 oktober 2012 avseende
administrativt ärende (delegeringsordningen, punkt 8).

Gatukontoret

2.
Gatudirektör Göran Werners delegeringsbeslut nr 70 — 77 den 21 september —

6 november 2012 avseende yttranden för polismyndigheten om upplåtelse av
offentlig plats (delegeringsordningen, punkt 34).

Protokoll

Kommunstyrelsens utskotts protokoll finns på Mölndals stads hemsida:

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 oktober och 7 november 2012.
Kommunstyrelsens näringslivsutskott den 15 oktober 2012.
Kommunstyrelsens personal- och organisationsutskott den 11 oktober 2012.
Kommunstyrelsens planeringsutskott den 6 november 2012.
Kommunstyrelsens serviceutskott den 18 oktober 2012.

Kommunstyrelsens beslut
Redovisning av delegeringsbeslut godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 234
Meddelanden
Ärendet
1.
Sveriges kommuner och landstings cirkulär (www.skl.se)

2012:49 Avtal om notkopiering inom de kommunala musik-/kulturskolorna
läsåret 2012/2013

20 12:50 Ändringar i lagen (2007:1091) om offentlig upphandling —

Teckalundantagen — och ändringar i kommunallagen (1991:900) m.m.

2012:51 Utvidgad parbogaranti

2012:52 Prognos av 2013 års kommunala fastighetsavgifi

2012:53 Delegationsordning enligt miljöbalken och livsmedelslagen

2.
Protokoll från Förbo AB:s styrelsemöte den 31 augusti 2012, samt dagordning
till extra styrelsemöte den 19 oktober 2012 med tillhörande handlingar.

3.
Broschyr från Sveriges kommuner och landsting om Lokala miljömål och
nationellt stöd.

4.
Pressmeddelande från Sveriges kommuner och landsting om att Kommun-
sektorn går från höga resultat mot tuffare tider.

5.
Protokoll från kommunfullmäktiges sammanträde den 10 oktober 2012.

6.
Protokoll från REKO:s (Referensgrupp Kollektivtrafik) sammanträde den 23
oktober 2012.

7.
Kallelse till Räddningstj änsten Storgöteborgs, förbundsstyrelsen, sammanträde
den 23 oktober 2012 med tillhörande handlingar samt dess protokoll.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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8.
Kallelse till GREFAB:s sammanträde den 24 oktober 2012 med tillhörande
handlingar.

9.
Protokoll från Sarnordningsförbundet Mölndal, Partille, Härryda, Lerum och
Alingsås sammanträde den 24 oktober 2012.

Kommunstyrelsens beslut
Meddelanden läggs till handlingarna.

1 Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 235 Dnr KS 328/12
Serviceutskottet Godkännande av hyresavtal lokaler på Nämndemansgatan 3

Ärendet
Kommunledningskontorets löneenhet som i dag är stationerade i en lokal på
Brogatan 21 har begärt att få lämna dessa lokaler då personalen upplever stora
problem med lokalens inomhusklimat. Som ersättningslokal föreslår service-
förvaltningen att staden i stället hyr in en lokal på Nämndemansgatan 3
och att verksamheten flyttar till dessa lokaler.

Av det förslag till hyresavtal som serviceförvaltningen förhandlat fram med
hyresvärden AB Göteborgs Hyreshus framgår att lokalytan är 505 m2 och att
hyrestiden är fr.o.m. den 1 februari 2013 t.o.m. den 1 februari 2016 (3 år) med
en uppsägningstid om 9 månader. Vid utebliven uppsägning förlängs avtalet
efter hyrestidens utgång med 3 år i taget.

Serviceförvaltningens bedömning är att den angivna hyresnivån sett utifrån
lokalens skick och standard ligger på en godtagbar nivå, samt att lokalen efter
genomförd lokalanpassning blir ändamålsenlig och väl anpassad för den
tilltänkta verksamheten. Totalt kommer ca 25 arbetsplatser att finnas i lokalen.

Om kommunstyrelsen beslutar att godkänna det föreslagna hyresavtalet med
fastighetsägaren AB Göteborgs Hyreshus kommer serviceförvaltningen att även
teckna ett internhyresavtal med kommunledningskontoret. 1 detta avtal kommer
även serviceförvaltningens administrativa kostnader om 13,52 kr/m2 (2012 års
prisnivå) att tas ut.

Enligt styrprincipema för Mölndals stad ska kommunstyrelsen godkänna ett
hyresavtal med den omfattning som det föreslagna hyresavtalet innebär.

Ärendets behandling
Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse den 5 oktober 2012.

Serviceutskottet har behandlat ärendet den 18 oktober 2012, § 96, och föreslår
att kommunstyrelsen godkänner det föreslagna hyresavtalet och bemyndigar
fastighetschefen på serviceförvaltningen att teckna avtalet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Hyresavtal för lokaler på Nämndemansgatan 3 godkänns. Fastighetschefen på
serviceförvaltningen får i uppdrag att teckna avtalet.

ri~erandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 236 Dnr KS 327/12
Serviceutskottet Begäran om tillstånd för igångsättning av projekt “om- och

tillbyggnad Jungfrustigens förskola”

Ärendet
Ett genomförande av projekt “Tillbyggnad Jungfrustigens förskola” innebär att
en befintlig paviljong ersätts med två permanenta förskoleavdelningar.
Tillbyggnaden ska också inrymma förskolans kök. Tillbyggnaden omfattar
ca 500 m2 och ska stå klar i augusti 2014. Barnomsorg- och utbildnings-
förvaltningen har i skrivelse till serviceförvaltningen begärt att starta projektet
så att de permanenta lokalerna kan tas i bruk fr. o m augusti 2014. Budgetpost
nr 66 “Förskolor” är försedd med en tvåa vilket innebär att starttillstånd ska
inhämtas från kommunstyrelsen. Kostnad för projektet är beräknat till 14 mnkr.

Under förutsättning att kommunstyrelsen beviljar starttillstånd kan projektet
utföras med följande tidplan:
- Programskede, höst 2012
- Projektering, vinter 2013
- Upphandling, vår 2013
- Byggstart, höst 2013
- Inflyttning, augusti 2014

Ärendets behandling
Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse den 8 oktober 2012.

Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 18 oktober 2012,
§ 93, och föreslår att kommunstyrelsen ger starttillstånd för projektet
“Tillbyggnad Jungfrustigens förskola”.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Tillstånd ges för igångsättning av projekt “om- och tillbyggnad Jungfrustigens
förskola”.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 237 Dnr KS 335/12
Barnomsorgs- och Barnomsorgs- och utbildningsnämndens förslag till åtgärder för att
utbildningsnämnden nå ekonomisk balans 2012

Arendet
Ekonomirapporten per 31 augusti pekade på ett prognosticerat underskott med
ytterligare 5,0 mnkr. Enligt nämndbeslut från september och stadens ekono
miska styrprinciper ska förvaltningschefen till nästkornmande nämnd komma
med förslag till åtgärder för hur underskottet ska kunna hanteras inom ram.

Ärendets behandling
Bamomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 16 oktober
2012.

Bamomsorgs- och utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 17 oktober
2012, § 210, och godkänner förvaltningens förslag till åtgärder för en budget i
balans med undantag för punkt tre om stopp för timvikarier.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 156, och föreslår att information om bamomsorgs- och utbildningsnämndens
åtgärder för att nå ekonomisk balans 2012 noteras samt att kommunstyrelsen
konstaterar att nämnden följer stadens styrprinciper.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Information om bamomsorgs- och utbildningsnämndens åtgärder för att nå
ekonomisk balans 2012 noteras.

Kommunstyrelsen konstaterar att nämnden följer stadens styrprinciper.

rJ~ierandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 238 Dnr KS 334/12
Bamomsorgs- och Barnomsorgs- och utbildningsnämndens ekonomiska uppföljning
utbildningsnämnden per september 2012

Ärendet
2012 års prognos baseras på utfall per 30 september 2012. 1 den preliminära
prognosen framkommer att det bedömda resultatet är negativt med -11,4 mnkr.
Den försämrade prognosen jämfört med augusti månad beror på konsekvenser
av nytt läraravtal för lärare.

Ärendets behandling
Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 16 oktober
2012.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 17 oktober
2012, § 209, och noterar informationen avseende den ekonomiska rapporten
och effekter av nytt läraravtal samt begär av konimunstyrelsen att i avvaktan på
bokslutsdialog för 2012 använda eget kapital för löneökningar utöver mottagen
kompensation, 8,4 mnkr.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 157, och föreslår att barnomsorgs- och utbildningsnämnden medges
kompensation för utfallet av läraravtalet 2012.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Bamomsorgs- och utbildningsnämnden medges kompensation för utfallet av
läraravtalet 2012.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 239 Dnr KS 282/12
Vård- och omsorgs- Vård och omsorgsnämnsens förslag till åtgärder för att nå
nämnden ekonomisk balans 2012

Ärendet
Vård- och omsorgsnämnden beslutade den 23 augusti 2012, § 71, att som en
följd av prognostiserat underskott 2012, uppgående till 10,4 mnkr baserat på
utfallet den 31juli 2012, uppdra åt förvaltningschefen att skyndsamt komma
med förslag på åtgärder motsvarande 4,9 mnkr till de 5,5 mnkr som nämnden
redan fattat beslut om, för att uppnå ett resultat i balans med budget.

Ärendets behandling
Vård- och omsorgs tjänsteskrivelse den 17 september 2012.

Vård- och omsorgsnämndens beslut den 27 september 2012, § 84, att nämnden
noterar att prognosen pekar på ett negativt resultat uppgående till 10,4 mnkr
baserat på utfallet den 31 augusti 2012. Nämnden beslutar om att kostnads
minskande åtgärder motsvarande 4,9 mnkr ska vidtas inom förvaltningens
interna drifisorganisation och förvaltningsadministration.

Vård- och omsorgsnämnden beslutar att åtgärder för att hantera 2012 års
prognostiserade underskott inte kan göras skiljt från budgetanpassningar inför
2013. De kostnadsminskande åtgärderna innebär neddragning av antalet
äldreboendeplatser och ingår i en plan inför en minskning om ca 30 äldre
boendeplatser för att kunna lägga en budget i balans för 2013. Inom verk
samhetsområdet funktionshinder innebär åtgärderna en ökning av intäkter och
åtgärder för effektivisering av resurser. Inom förvaltningens stab sker en
avvaktan av tillsättning av lediga tjänster samt en genomlysning av behov av
stöd och funktioner inför 2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 158, och föreslår att information om vård- och omsorgsnämndens åtgärder för
att nå ekonomisk balans 2012 noteras samt att kommunstyrelsen konstaterar att
nämnden följer stadens styrprinciper.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Information om vård- och omsorgsnämndens åtgärder för att nå ekonomisk
balans 2012 noteras.

Kommunstyrelsen konstaterar att nämnden följer stadens styrprinciper.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 240 Dnr KS 331/12
Gatunämnden Förslag från gatunämnden om höjning av egenavgift för färdtjänst

resor

Ärendet
Vid prognostillfälle efter juni månads utgång 2012 såg gatukontoret att under
skott för färdtjänsten kan förväntas med ca 0,8 mnkr. Enligt kommunens
ekonomiska styrprinciper ska ansvarig förvaltning redovisa förslag till åtgärder
som kan vidtas för att begränsa budgetunderskottet. Inför 2013 kommer dess
utom Västtrafik AB :s beslut att lägga ner servicelinj erna i östra Mölndal fr.o .m.
9 december 2012 innebära att kostnaderna för färdtjänst bedöms öka med drygt
1 mnkr under 2013. Totalt sett bedömer gatukontoret att besparingar på ca
1,7 mnkr behöver göras 2013 för att hålla budget.

Ärendets behandling
Gatukontorets tjänsteskrivelse den 17 september 2012, reviderad den 28
september 2012.

Gatunämnden har behandlat ärendet den 8 oktober 2012, § 89, och efter
omröstning beslutat att föreslå till kommunfullmäktige att höja egenavgiften
för färdtj änstresor.

Kompletterande skrivelse från gatukontoret den 19 oktober 2012, där det
framgår att efter beslut i gatunämnden har gatukontoret uppmärksammat att
Västtrafiks utformning av zoner i Härryda innebär att förslaget får en ologisk
konsekvens. Härryda är uppdelat i tre zoner (Härryda Väst, Härryda Ost och
Härryda Mitt). Samma baspris (42,39 kr) gäller både inom zonerna och mellan
zonerna. Med den föreslagna konstruktionen på egenavgifter där resor inom en
zon multipliceras med 1,4 och resor mellan zoner med 1,2 så skulle färdtj änst
resor inom en zon bli dyrare än resor mellan zonerna.

Gatukontoret föreslår därmed att förslag till beslut, till kommunfullmäktige,
kompletteras med följande:
• Resor inom hela Härryda kommun betraktas som resor inom en zon, d v s

egenavgiften beräknas med baspriset x 1,4.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 159, och föreslår följande:

Kommunfullmäktige beslutar att höja egenavgiften för färdtjänstresor.
Egenavgiften för fritidsresor med färdtjänst kopplas till Västtrafiks baspris på
följande sätt:

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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• Baspriset x 1,4 för resor inom en Västtrafikzon (t ex. 39 kr inom Mölndals
kommunzon jämfört med 33 kr idag).

• Baspriset x 1,4 för resor mellan s.k. omlottzoner och Göteborg!Mölndal
(39 kr jämfört med 33 kr idag).

• Baspriset x 1,2 för övriga reserelationer mellan Västtrafikzonerna (t ex.
51 kr mellan Mölndal och Göteborg jämfört med 37 kr idag).

• Särskilda tätortszoner som finns i Kungsbacka och Mark ska inte beaktas i
Mölndals stads egenavgift för färdtjänst.

• Resor inom hela Härryda kommun betraktas som resor inom en zon, d v s
egenavgifien beräknas med baspriset x 1,4.

Vid framtida justeringar av Västtrafiks baspris ska egenavgifien för färdtj änst
resor justeras samtidigt.

Ledamöternas förslag till beslut
Peter Johnson (KD) föreslår att ärendet återremitteras till gatunämnden för
ytterligare beredning.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens beslut
Ärendet återremitteras till gatunämnden för ytterligare beredning.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 241 Dnr KS 303/12
Kommunflullmäktige Avgiftstaxa för bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i

Mölndal

Ärendet
Bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i Mölndals stad har tagits fram
för att gatukontoret som väghållare och parkansvarig i Mölndals stad ska kunna
erbjuda ett så bra fungerande vägnät som möjligt för trafikanter och bra park-
anläggningar för kommuninvånare och besökare. Idag gäller bestämmelser från
den 9 juni 2000 och i dem ingår avgifter och a-priser för återställande efter
entreprenadarbeten.

De nya bestämmelserna har en helt ny layout, för att göra dokumentet mer
lättläst, dessutom har vissa texter utökats, även detta för tydlighetens skull.
1 bestämmelserna har också arbetats in förslag på att ta ut avgift om Trafik
anordningsplaner (TA-planer) inte uppfylls.

Ärendets behandling
Gatunämnden har behandlat ärendet den 8 oktober 2012, § 97, och dels beslutat
att “Bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark Mölndal” med undantag av
bilaga L om avgifter ska gälla från den 1 november 2012, dels föreslå att
kommunfullmäktige beslutar att “Bestämmelser för arbeten i gatu- och park-
mark i Mölndal” Bilaga L om avgifter, ska gälla för Mölndals stad från den
1januari 2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 160, och föreslår att kommunflullmäktige beslutar att “Bestämmelser för
arbeten i gatu- och parkmark i Mölndal” Bilaga L om avgifter, ska gälla för
Mölndals stad från den 1 januari 2013.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Bilaga L om avgifter i “Bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i
Mölndal” antas och gäller från och med den 1januari 2013.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 242 Dnr KS 305/12
GR Förslag till interkommunal ersättning inom gymnasieskola och
Gymnasienämnden gymnasiesärskola kalenderåret 2013

Ärendet
Under 2012 har en arbetsgrupp tagit fram ett förslag till interkommunal
prislista för gymnasieskolan och gymnasiesärskolan för år 2013. 1 arbets
gruppen har representanter från GR-kommunerna deltagit och gymnasie
förvaltningens controller har varit Mölndal stads representant i arbetet.
Utbildningscheferna har lämnat in uppgifter till Göteborgsregionen (GR) om
vilka utbildningar som är planerade att starta hösten 2013. Priserna får anses
preliminära och kan kompletteras/korrigeras vid arbetet under våren 2013 inför
prislistan 2014.

GRs förbundsstyrelse och utbildningsgrupp har godkänt förslaget till inter
kommunal ersättning för gymnasieskola och gymnasiesärskola för kalenderåret
2013.

Beslut ska ha inkommit till GR senast den 30 november 2012.

Ärendets behandling
Protokollsutdrag Göteborgsregionens kommunalförbund den 14 september
2012, § 140.

Gymnasienämnden har på remiss behandlat ärendet den 18 oktober 2012, § 71,
och föreslår att Göteborgsregionens kommunalförbunds (GRs) förslag till
interkommunal ersättning inom gymnasieskola och gymnasiesärskola år 2013 i
enlighet med innehåll i material daterat den 24 augusti 2012 godkänns.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 162, och föreslår att Göteborgsregionens kommunalförbunds (GRs) förslag
till interkommunal ersättning inom gymnasieskola och gymnasiesärskola år
2013, i enlighet med innehåll i material daterat den 24 augusti 2012, godkänns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Göteborgsregionens kommunalförbunds (GR5) förslag till interkommunal
ersättning inom gymnasieskola och gymnasiesärskola år 2013, i enlighet med
innehåll i material daterat den 24 augusti 2012, godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 243 Dnr KS 306/12
GR Förslag till samverkansavtal för gymnasiesärskolan 2013/2014-
Gymnasienämnden 2014/2015

Ärendet
Inom GR finns ett samverkansavtal för gymnasiesärskolan sedan 2001/2002.
Ett förslag till ett nytt, tvåårigt samverkansavtal finns nu. Avtalet syfiar till att
skapa förutsättningar för utveckling av gymnasiesärskolan, att ge alla ung
domar i regionen likvärdiga möjligheter till utbildning med god kvalitet samt
att ge alla elever möjlighet att fritt välja nationella gymnasiesärskoleprogram
inom Göteborgsregionen. Avtalet innebär att kommuner som anordnar
gymnasiesärskola ska ta emot elever från hela samverkansområdet till sina
nationella program och särskilda varianter, oavsett om utbildningen anordnas
i elevens hemkommun eller inte. Avtalet omfattar samtliga inriktningar.

Antagningsarbetet ska genomföras gemensamt mellan berörda kommuners
företrädare och i enlighet med Skolverkets allmänna råd om antagning och
urval. Antagningen ska registreras i det regionala antagningssystemet Indra.

Avtalet omfattar inte elevers möjlighet att tas emot i ett individuellt program i
annan kommun än hemkommunen. Där görs separata överenskommelser
mellan berörda kommuner. Avtalet beskriver vidare samverkan och ansvars
förhållanden kring dimensionering, utbildningsutbud, mottagande i gymnasie
särskolan, antagning till nationella gymnasiesärskoleprogram samt studie- och
yrkesvägledning. Vidare reglerar avtalet vissa kvalitetsfrågor, vissa ekonomiska
frågor samt erfarenhetsutbyte.

Beslut ska ha inkommit till GR senast den 30 november 2012.

Ärendets behandling
Gymnasienämnden har behandlat ärendet den 18 oktober 2012, § 72.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 163, och föreslår att Göteborgsregionens kommunalförbunds (GRs) förslag
till samverkansavtal för gymnasiesärskolan 2013/2014-2014/2015 tillstyrks.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Göteborgsregionens kommunalförbunds (GRs) förslag till samverkansavtal för
gymnasiesärskolan 2013/2014-2014/2015 tillstyrks.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 244 Dnr KS 307/12
GR Förslag till interkommunal ersättning (IKE) inom kommunal
Gymnasienämnden vuxenutbildning (komvux) och svenska för invandare (sfi) i

Göteborgsregionen år 2013
Ärendet
Förslag till interkommunal ersättning i Göteborgsregionen 2013 avser de
vuxenutbildningar inom kommunal vuxenutbildning som inte ingår i det
regionala samverkansavtalet för utbildningar inom yrkesvux. Principen gäller
utbildningar där interkommunal ersättning inom Göteborgsregionen utgår och
avser gymnasial vuxenutbildning, påbyggnadsutbildningar och grundläggande
vuxenutbildning.

Priserna föreslås som följande:
• Kommunal vuxenutbildning enhetspris på 46 kr per gymnasiepoäng
• För dyrare respektive billigare kurser inom kommunal vuxenutbildning

genomförs bilaterala förhandlingar mellan berörda kommuner.
• För särvux genomförs bilaterala förhandlingar mellan berörda kommuner
• Inom svenska för invandrare tillämpas följande priser

- Studieväg 1: 59 kr/tim/studerande
- Studieväg 2: 44 kr/tim/studerande
- Studieväg 3: 33 kr/tim/studerande

GRs förbundsstyrelse och utbildningsgrupp har godkänt förslaget till inter
kommunal ersättning inom kommunal vuxenutbildning och svenska för
invandrare för kalenderåret 2013.

Beslut ska ha inkommit till GR senast den 30 november 2012.

Ärendets behandling
Gymnasienämnden har behandlat ärendet den 18 oktober 2012, § 73.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 164, och föreslår att Göteborgsregionens kommunalförbunds (GRs) förslag
till interkommunal ersättning inom kommunal vuxenutbildning och svenska för
invandrare år 2013 tillstyrks.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Göteborgsregionens kommunalförbunds (GRs) förslag till interkommunal
ersättning inom kommunal vuxenutbildning och svenska för invandrare år
2013 tillstyrks.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 245 Dnr KS 336/12
Föreningsarkivet Ansökan från Föreningsarkivet Sydvästra Götaland om kortfristigt
Sydvästra Götaland lån
Ekonomiavdelningen Ärendet

Föreningsarkivet Sydvästra Götaland har i en skrivelse den 15 oktober 2012
ansökt om ett räntefritt lån om 200 tkr med fullständig återbetalning under
januari månad.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 165, och överlämnade ärendet till kommunstyrelsens utan eget förslag till
beslut.

Dagens sammanträde
E-postmeddelande från ordföranden i Arkivnämnden i Västra Götaland delas
ut, med intyg om att Arkivnämnden i Västra Götaland har för avsikt att fördela
regionens drifibidrag på 1,6 mnkr lika till de fyra föreningsarkiven i Västra
Götaland, det vill säga föreningsarkiven Bohuslän, Skaraborg, Alvsborg och
Västra Götaland.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att Föreningsarkivet Sydvästra Götaland beviljas ett
räntefritt lån om 200 tkr till dess att regionens drifibidrag utbetalats.

Förslaget antas.

Jäv
På grund av jäv deltar inte Bemt A Runberg (5) i handläggningen av detta
ärende.

Kommunstyrelsens beslut
Föreningsarkivet Sydvästra Götaland bevilj as ett räntefritt lån om 200 tkr till
dess att regionens driftbidrag utbetalats.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 246 Dnr KS 346/12
Kommunfullmäktige Höjd borgensram för Kvarnfallet Mölndal AB

Ärendet
1 budgetpropositionen föreslår regeringen att avdragsrätt för interna räntor inom
intressegemenskap skall ytterligare begränsas. Bland annat föreslås att ränta
som betalas till motpart som betalar lägre skatt än tio procent inte längre
medges avdragsrätt. Eftersom kommuner inte betalar skatt blir dessa i
skattehänseende i den föreslagna lagen att jämföra med “skatteparadis”. För att
hantera den uppkomna situationen behöver Mölndals stad göra vissa åtgärder.
Dessa kan variera beroende på hur man väljer att se på risk kontra möjlighet.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse den 29 oktober 2012 med följande
synpunkter:

Kvarnfallet Mölndal AB:s behov av finansiering till följd av redan genomförda
fastighetsförvärv och beslutat förvärv bör lösas genom extern upplåning. För att
få bästa möjliga ränta behöver då borgensramen höjas till 1 200 mnkr för
moderbolaget.

För att i möjligaste mån isolera dotterbolagen från avdragsproblematiken före
slås att de internlån som idag lämnats från Mölndals stad istället tillhandahålls
från Kvamfallet Mölndal AB. För att kunna göra detta behöver moderbolaget
låna dessa medel från bank. Men eftersom medlen samtidigt blir frigjorda hos
Mölndals stad, genom att dotterbolagen reglerar sina skulder, skulle detta
kunna lösas med ett så kallat “back to back” lån. Eftersom banken egentligen
inte satsar några nya medel borde lånet kunna fås med en relativt liten marginal
och utan allt för stor ökning av riskexponeringen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 168, och föreslår att kommunstyrelsen uppdrar åt kommunledningskontoret
att arbeta vidare på en “back to back” finansiering av de interna lånen, samt att
kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar om höjd borgens
ram för Kvamfallet Mölndal AB till 1 200 mnkr.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att meningen “Kommunfullmäktige beslutar om
höjd borgensram för Kvarnfallet Mölndal AB till 1 200 mnkr” ‘ändras till
“Kommunfullmäktige beslutar om höjd borgensram för Kvarnfallet Mölndal
AB, med 300 mnkr, till 1 200 mnkr”.

Förslaget antas.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens beslut
Kommunledningskontoret får i uppdrag att arbeta vidare på en “back to back”
finansiering av de interna lånen.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige beslutar om höjd borgensram för Kvamfallet Mölndal
AB, med 300 mnkr, till 1 200 mnkr

1 Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 247 Dnr KS 194/12
Mölndals Roddklubb Upprustning av Rådasjöns roddbana
Ekonomiavdelningen

Ärendet
Mölndals roddklubb ansöker i skrivelse inkommen den 16 maj 2012 om bidrag
från Mölndals stad för upprustning av Rådasjöns roddbana, närmare bestämt
hjälp med finansiering av ett nytt så kallat Albano-system, bansystem för rodd
och kanotidrott.

Ärendets behandling
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 13 juni 2012~, 113, och beslutat att
ansökan från Mölndals roddklubb skickas till kultur- och fritidsnämnden för
yttrande, samt att kommunledningskontoret får i uppdrag att ansöka om medel
ur projektet Insj öriket.

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet den 25 oktober 2012, § 71,
och beslutat översända kultur- och fritidsförvaltningens tj änsteskrivelse,
daterad den 18 september 2012, som yttrande till kommunstyrelsen.

Kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 25 oktober 2012.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 169, och föreslår att Mölndals roddklubb får ett ränte- och amorteringsfritt
lån på 1 mnkr från kommunstyrelsens förfogandeanslag 2012.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Mölndals roddklubb får ett ränte- och amorteringsfritt lån på 1 mnkr från
kommunstyrelsens förfogandeanslag 2012.
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Beslutsexpediering: § 248 Dnr KS 280/12
Kommunfullmäktige Förslag till förändring av förbundsordningen för Göteborg Stad

Räddningstjänstförbundet 1 Storgöteborg till följd av ny lag om
brandfarliga och explosiva varor

Ärendet
Räddningstjänsten Storgöteborg (RSG) har utrett om dess medlemskommuner i
framtiden bör delegera både tillståndsgivning och tillsyn enligt lagen om brand-
farliga och explosiva varor till RSG. Idag ligger enbart tillsynen hos RSG.
Utredningen talar för att det är lämpligt att förlägga såväl tillståndsgivning som
tillsyn hos RSG. För att genomföra förändringen krävs ändring av förbunds
ordningen för RSG samt en justering av byggnadsnämndens uppdrag.

Förändringarna av förbundsordningen måste fastställas av kommunflillmäktige
i varje medlemskommun.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 22 oktober 2012.

Byggnadsnämnden har behandlat ärendet den 24 oktober 2012, § 116, och
tillstyrker att tillståndsgivningen enligt lag om brandfarliga och explosiva varor
flyttas från byggnadsnämnden till Räddningstjänstförbundet Storgöteborg.
Byggnadsnämnden tillstyrker också att fullmäktige ger nämnden i uppdrag att
fullgöra kommunens uppgifier avseende tillsyn och tillståndsgivning enligt lag
om brandfarliga och explosiva varor där Räddningstjänstförbundet Stor-
göteborg är sökande part.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 170, och föreslår följande:

Kommunens tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor
flyttas från byggnadsnämnden till Räddningstj änstförbundet Storgöteborg.

Ändring av förbundsordningen för Räddningstjänstförbundet Storgöteborg
fastställs med följd att § 3 första stycket tredje punkten får följande lydelse:

Fullfölja de skyldigheter som åvilar de ingående kommunerna enligt lag
(2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor med följande
undantag:

a) Utfärda tillstånd och genomföra tillsyn över räddningstjänstförbundets
egen hantering av brandfarliga och explosiva varor.

b) Skyldigheter som åligger kommunen i egenskap av verksamhetsutövare.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Byggnadsnämnden får i uppdrag att fullgöra kommunens uppgifter avseende
tillsyn och tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor där
Räddningstj änstförbundet Storgöteborg är sökande part.

Ändringarna träder i kraft när nödvändiga lagakraftvunna beslut från alla
medlemskommuner samt Räddningstj änstförbundet Storgöteborg finns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunens tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor
flyttas från byggnadsnämnden till Räddningstj änstförbundet Storgöteborg.

Ändring av förbundsordningen för Räddningstjänstförbundet Storgöteborg
fastställs med följd att § 3 första stycket tredje punkten får följande lydelse:

Fullfölja de skyldigheter som åvilar de ingående kommunerna enligt
lag (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor med följande
undantag:

c) Utfhrda tillstånd och genomföra tillsyn över räddningstjänstförbundets
egen hantering av brandfarliga och explosiva varor.

d) Skyldigheter som åligger kommunen i egenskap av
verksamhetsutövare.

Byggnadsnämnden får i uppdrag att fullgöra kommunens uppgifter avseende
tillsyn och tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor där
Räddningstjänstförbundet Storgöteborg är sökande part.

Ändringarna träder i kraft när nödvändiga lagakraftvunna beslut från alla
medlemskommuner samt Räddningstj änstförbundet Storgöteborg finns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 249 Dnr KS 448/11
Kommunfullmäktige Svar på motion om Bergrummet vid Frölundagatan - återremiss

Ärendet
Johanna Rantsi (M), Marcus Ewerstrand (M) och Linus Hedberg (M) föreslår i
motion inkommen den 13 december 2011 att kommunstyrelsen får i uppdrag
att via berörda nämnder, bolag och eventuella övriga intressenter utreda om
bergrurnmet vid FrölundagatanlÅbybergsgatan kan användas för aktiviteter i
enlighet med motionäremas intentioner. Som exempel lyfts Göteborgs stad som
har upplåtit delar av sina bergrum till olika intressegrupper, till exempel
bergrummet vid Gamlestaden för Göteborgs skateboardklubb. Detta är ett
exempel på hur ungdomar valt att använda de förutsättningar som kommunen
öppnat upp för. Motionärema vill med motionen inte slå fast att bergrummet ska
användas på just samma sätt som i Göteborg men man vill att olika möjligheter
utreds.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 14 december 2011, § 154, remitterat motionen till
kommunstyrelsen, som i sin tur remitterat motionen till Mölndal Energi AB
och kultur- och fritidsnämnden för beredning.

Skrivelse från Mölndal Energis vd den 7 maj 2012.

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet den 23 augusti 2012, § 52,
och beslutat att innan eventuella vidare utredningar och kostnadsbedömningar
kan göras, måste Mölndal Energis förfoganderätt klargöras.

Arbetsutskottet har den 9 oktober 2012, § 151, återremitterat ärendet till Mölndal
Energi AB för att klarlägga om bolaget anser att de själva har behov av rummet
eller inte.

Kompletterande skrivelse från Mölndal Energis vd den 23 oktober 2012.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 171, och föreslår att motionen avslås med hänvisning till skrivelse från Mölndal
Energis vd den 23 oktober 2012 om att Mölndal Energi AB i nuläget har behov av
bergrunimet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen avslås med hänvisning till skrivelse från Mölndal Energis vd den
23 oktober 2012 om att Mölndal Energi AB i nuläget har behov av
bergrummet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 250 Dnr KS 241/11
Barnomsorgs- och Placering av ny familjecentral i Mölndals stad - återremiss
utbildningsnämnden, Ärendet
Arbets- och familjestöds- 1 budget för 2012 avsattes medel för stadens medverkan i en ny familjecentral.
namnden, Förutsättningarna för samverkan mellan de fyra berörda parterna, liksom för
Folkhälsoplaneraren geografisk placering, har nu konkretiserats. Sammantaget blir bedömningen att

den lämpligaste placeringen för att kunna starta den nu aktuella familje
centralen under 2012 är östra delen av Kållered. Behov finns även i centrala
Mölndal, men förutsättningarna behöver utredas närmare.

1 budgeten ligger uppdraget hos arbets- och familj estödsnämnden, medan
barnomsorgs- och utbildningsnämnden är huvudman för den befintliga
familj ecentralen i Lindome. För en effektiv hantering bör barnomsorgs- och
utbildningsnämnden vara huvudman även för den nya familj ecentralen och
därmed även svara för den fortsatta planeringsprocessen.

Ärendets behandling
Foikhälsoplanerarens tjänsteskrivelse den 5 april 2012.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 april 2012, § 89,
och föreslår att barnomsorgs- och utbildningsnämnden får i uppdrag att driva
den fortsatta processen för att starta en familj ecentral i östra delen av Kållered
samt att återkomma till budgetberedningen med slutlig bedömning av
kostnader. Huvudmannaskapet för den nya familj ecentralen flyttas från arbets
och familjestödsnämnden till barnomsorgs- och utbildningsnämnden från och
med den 1 januari 2013.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 2 maj 2012, § 116, och
återremitterat ärendet till arbetsutskottet för ytterligare beredning.

Folkhälsoplanerarens kompletterande tj änsteskrivelse den 26 oktober 2012.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 172, och föreslår att barnsomsorgs- och utbildningsnämnden får i uppdrag att
driva den fortsatta processen för att starta en familj ecentral i östra delen av
Kållered.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Barnsomsorgs- och utbildningsnämnden får i uppdrag att driva den fortsatta
processen för att starta en familj ecentral i östra delen av Kållered.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 251 Dnr KS 225/12
Presidierna i Miljökvalitetsnorm för vatten - återremiss
gatunämnden, miljö- och Ärendet
hälsoskyddsnämnden och År 2000 införde EU ramdirektivet för vatten i syfte att bevara och förbättra
kommunstyrelsens vattenkvaliteten inom unionen. Miljökvalitetsnormerna är kvalitetskrav för de
planeringsutskott vattenförekomster som omfattas av direktivet och beslutades av vatten-

myndigheterna under år 2009. Det ansvar som kommuner tilldelats förutsätter
ett fungerande samarbete mellan olika aktörer inom kommunen, både på
politisk nivå och på förvaltningsnivå.

Ärendets behandling
Miljö- och hälsoskyddsnämndens beslut den 17 april 2012, § 45, där nämnden
föreslår till kommunstyrelsen att tillsätta en politisk styrgrupp bestående av
ordförande och vice ordförande i kommunstyrelsens planeringsutskott,
byggnadsnämnden, gatunämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden samt en
tjänstemannagrupp med samma förvaltningsmässiga förankring som den
politiska gruppen, som ska organisera och strukturera ett överskridande arbete
med utgångspunkt från Milj ökvalitetsnormen för vatten.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har den 14 augusti 2012, § 124, bordlagt
ärendet. Kommunstyrelsens arbetsutskott har återigen behandlat ärendet den
5 september 2012, § 137, och föreslår att en politisk styrgrupp inte inrättas då
det redan finns en befintlig och väl uppbyggd organisation i Mölndals stad
kring vattenfrågor. Man konstaterar också att det dessutom finns ett samarbete
med Gryaab och andra vattenvårdsförbund och vattenråd. Tillsammans
tillgodoser man frågan om vatten.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 26 september 2012, § 203, och
återremitterat ärendet till kommunledningskontoret för ytterligare beredning.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 173, och föreslår att Mölndals stads infrastrukturgrupp, bestående av
presidierna i kommunstyrelsens planeringsutskott respektive gatunämnden,
utökas med miljö- och hälsoskyddsnämndens presidium. Denna grupp ska då
också ha vattenfrågor på agendan.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen konstaterar att såväl
kommunstyrelsens planeringsutskott, gatunämnden som miljö- och hälso
skyddsnämnden inom ramen för sin verksamhet på olika sätt berörs av
vattenfrågor. Kommunstyrelsen ger i uppdrag åt presidierna i berörda nämnder
att följa utvecklingen och överlägga kring gemensamma frågor för vatten.

Förslaget antas.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens beslut
Kommunstyrelsen konstaterar att såväl kommunstyrelsens planeringsutskott,
gatunämnden som miljö- och hälsoskyddsnämnden inom ramen för sin
verksamhet på olika sätt berörs av vattenfrågor.

Kommunstyrelsen ger i uppdrag åt presidierna i berörda nämnder att följa
utvecklingen och överlägga kring gemensamma frågor för vatten.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 252 Dnr KS 345/12
Länsstyrelsen Västra Godkännande av skötselregler för kulturreservat Gunnebo
Götaland (Mariestad) Ärendet

1 samband bildandet av kulturreservatet Gunnebo år 2003 fastställdes också en
skötselpian för området. Åren 2010-20 11 har skötseiplanen bearbetats och
förtydligats för att bli ett bättre verktyg i det praktiska skötselarbetet. 1 samband
med revideringen har också ny kunskap tagits till vara. Den reviderade skötsel
planens övergripande målsättningar och riktlinjer är oförändrade enligt
Länsstyrelsens beslut den 10 juni 2003. Skötseiplanens syfte är att bevara och
vårda ett värdefullt kulturlandskap. Syftet är också att förmedla en förståelse
för landskapets utveckling i ett historiskt sammanhang. Kulturlandskapet ska
vara källa till kunskap, inspiration, rekreation och friluftsliv. Ett tredje syfte är
att gynna den biologiska mångfalden.

Planen inleds med en allmän beskrivning där man redogör för administrativa
data, byggnadsminnesförklaringen, vilket kunskapsunderlag som använts i
rapporten, anläggningens historia, den historiska markanvändningen, vilka
byggnader som finns inom anläggningen, de kulturhistoriska lämningarna och
naturmilj öns djur och växter. Därefter redogörs för mål och åtgärder. Här för
tydligas syftet under beteckningen den förskönade lantgården och om avväg
ningar som kan bli aktuell då olika intressen kolliderar. Hanteringen av kultur
historiska lämningar, skyddsvärda arter, trädvården och stängsling. Detta
avsnitt avslutas med restriktioner för hur och när restaureringsåtgärder kan
genomföras.

Ärendets behandling
Kommunledningskontoret tjänsteskrivelse den 30 oktober 2012, med följande
synpunkter; skötselplanen ger en gedigen redovisning av kulturreservatets
aktuella kondition och förslag på skötselåtgärder för att bibehålla och förbättra
reservatet. Planen ger informationer i mängd och kvalitet som bör skapa gott
underlag för den fortsatta kvalificerade vården av kulturreservatet Gunnebo.

Programmet ställer inga specifika krav på ytterligare medel för finansiering av
de åtgärder som föreslås bli genomförda. Den etablerade formen och nivån för
finansiering via Länsstyrelsen och Mölndals stad (bolaget Gunnebo Slott och
Trädgårdar AB) får därmed antas var tillräcklig.

Genom beslutet om kulturreservat 2003 har området ett omfattande skydd och
ägaren Mölndals stad har i samverkan med Länsstyrelsen i Västra Götalands
län gjort ett omfattande åtagande för skötseln av området. Den nya skötsel
planen för kulturreservatet får ses som en hjälp i vilka åtgärder som bör
prioriteras utifrån tanken att långsiktigt vårda hela Gunneboanläggningen.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 174, och föreslår att den reviderade skötselplanen för kulturreservat Gunnebo
godkänns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Den reviderade skötselplanen för kulturreservat Gunnebo godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 253 Dnr KS 338/12
Kommunflullmäktige IT-strategi 2013-2018 för Mölndals stad

Ärendet
Nuvarande och gällande IT-strategi för Mölndals stad antogs av
kommunfullmäktige 2002. Behovet av en aktuell och tidsenlig IT-strategi
som tydliggör stadens målsättning kring verksamhetsutveckling med hjälp
av IT är påtaglig.

Förslag till ny IT-strategi beskriver ett antal övergripande målsättningar med IT
i Mölndals stad som ligger i linje med regeringens riktlinjer i “Digital agenda
för Sverige” samt med SKL:s målsättningar i “Strategi for e-Samhället”.
För att uppnå målsättningama beskriver IT-strategin 17 fokus- och bevaknings
områden som kräver särskilda utvecklingsinsatser. Prioriteringar av
utvecklingsinsatserna ska ske utifrån ekonomi och nytta.

Arbetet med att ta fram förslag till IT-strategi för Mölndals stad har pågått
under hela 2012. Under arbetets gång har ett kontinuerligt förankringsarbete
genomförts både bland kommunens förvaltningar och hos kommundirektörens
ledningsgrupp.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott har fått information kring IT-strategin den 12
september 2012, § 142.

Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 8 november 2012,
§ 102, och föreslår att IT-strategi 20 13-2018 för Mölndals stad antas.
Serviceutskottet betonar vikten av att IT-strategin kopplas till stadens
nuvarande och kommande kommunikationspolicy. Vidare rekommenderas att
förtroendevalda i Mölndals stad får en föredragning av IT-strategin.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Det är viktigt att IT-strategin kopplas till stadens nuvarande och kommande
kommunikationspolicy. Vidare rekommenderas att förtroendevalda i Mölndals
stad får en föredragning av IT-strategin.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
IT-strategi 2013-2018 för Mölndals stad antas.

ZT~erandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 254 Dnr KS 196/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om att upphäva avhysningsbeslutet av MK-Pionjär

på Blixåsbanan - återremiss
Ärendet
Ingemar Johansson (C) föreslår i motion den 21 maj 2012 att avhysnings
beslutet av MK Pionjär skjuts på framtiden till dess att man anvisat klubben en
alternativ plats där klubben kan finna sig till ro och driva sin verksamhet
vidare, samt att avhysningsbeslutet upphävs senast den 30 juni 2012. Bak
grunden till motionen är kommunstyrelsens planeringsutskotts beslut om
att avhysa MK Pionjär från Blixåsbanan i Balltorp, då verksamheten strider
mot nu gällande detaljplan.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 23 maj 2012, § 79, remitterat motionen till
kommunstyrelsen, som i sin tur har remitterat motionen till planeringsutskottet för
beredning.

Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 27juni 2012 med synpunkten att
stadsbyggnadskontorets uppdrag för närvarande är att genomföra laga kraft-
vunnen detaljplan för bostäder i Västra Balltorp i enlighet med upprättat
samarbetsavtal, samt att kontoret överlämnar frågan om ett upphävande av
avhysningsbeslutet till planeringsutskottet för politiskt ställningstagande.

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 21 augusti 2012, § 62, och föreslår
att motionen avslås.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 26 september 2012, § 194, och efter
omröstning föreslagit att motionen bifalls. M, FP och KD reserverar sig mot
beslutet.

Kommunfullmäktige har den 10 oktober 2012, § 123, återremitterat ärendet till
komrnunstyrelsen för att utreda om ett bifall till motionen strider mot lag.

Kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 12 november 2012, med förslaget
att tj änsteskrivelsen överlämnas till kommunfullmäktige.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår som tilläggsförslag att kommunstyrelsen även
konstaterar att man i tidigare beslut, den 26 september 2012, § 194, lämnat förslag
till beslut till fullmäktige. Förslaget antas.

Kommunstyrelsens beslut
Kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 12 november 2012 överlämnas
till kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen konstaterar att man i tidigare beslut,
den 26 september 2012, § 194, lämnat förslag till beslut till fullmäktige.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 255 Dnr KS 274/07
Kommunfullmäktige Svar på motion om att flytta bibliotek i Kållered - återremiss

Ärendet
Lennart Wallensäter (5) föreslår i motion den 20 juni 2007 att biblioteket i
Kållered flyttas till lokaler i markplanet.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige remitterade motionen till kommunstyrelsen den 20 juni
2007, § 103, som i sin tur remitterade motionen till planeringsutskottet för
beredning.

Planeringsutskottet bordlade ärendet den 29 januari 2008, § 9.

Planeringsutskottets beslut den 12 juni 2012, § 56, att stadsbyggnadskontoret
får i uppdrag att arbeta fram en ny tjänsteskrivelse som svar på motionen.

Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 21 augusti 2012 där bedömningen
görs att det finns goda möjligheter att komma igång med detaljplan för
utveckling av Kållereds centrum. Nya bostäder, förbättringar av kommersiell
och kommunal service samt upprustning av utemiljön kan ge en vitalisering av
centrum. Stadsbyggnadskontoret är liksom tidigare positivt till förslaget att
flytta biblioteket till nya lokaler i markplanet. Eventuell flytt förutsätter dock
att fastighetsägaren, Diligentia, är beredd att disponera om ytorna i byggnaden
samt att medel avsätts för de ombyggnadsåtgärder som blir aktuella.

Planeringsutskottet har den 21 augusti 2012, § 64, beslutat att som svar på
motionen lämnas stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse daterad den 21
augusti 2012.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 26 september 2012, § 193, och
föreslagit till kommunfullmäktige att motionen är besvarad i enlighet med
stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse daterad den 21 augusti 2012.

Kommunfullmäktige har behandlat ärendet den 10 oktober 2012, § 129, och
beslutat att återremittera ärendet för ytterligare beredning för att utreda om
staden fört samtal med fastighetsägaren Diligentia kring eventuell omdis
ponering av ytor i byggnaden samt att medel avsätts för de ombyggnadsåtgärder
som blir aktuella vid en flytt av biblioteket.

Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 6 november 2012 där information
om de samtal som kontoret fört med Diligentia redovisas. Frågan om medel
bedöms inte ligga inom planeringsutskottets område.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 87, och föreslår att stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse daterad den
6 november 2012 översänds som kompletterande svar på återremissen.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att motionen är besvarad i enlighet med
planeringsutskottets beslut den 21 augusti 2012, § 64, kompletterat med nytt
beslut den 6 november 2012, § 87.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen är besvarad i enlighet med planeringsutskottets beslut den 21
augusti 2012, § 64, kompletterat med nytt beslut den 6 november 2012, § 87.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 256 Dnr KS 200/12
Kommunfullmäktige Oversiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för

Fässbergsdalen, godkännande inför antagande - återremiss

Ärendet
Oversiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen har
godkänts av kommunstyrelsen den 26 september 2012, § 191, och överlämnats
till kommunfullmäktige för antagande. Kommunfullmäktige beslutade den
10 oktober 2012, § 124, att återremittera ärendet till kommunstyrelsen med
motivering att planen ska prövas mot Mölndals stads antagna milj ömål.

Stadsbyggnadskontoret har upprättat en avstämning av den fördjupade över
siktsplanen mot Mölndals Miljömål 2007. Av de 14 målen bedöms princip
erna för 10 mål vara relevanta för Fässbergsdalen. Principer inom fyra-fem
miljömål bedöms möjliga att uppfyllas, för fem-sex av målen kommer en
utbyggnad enligt översiktsplanen att både motverka och samverka med målen.
Ett mål kan inte uppnås. Någia av delmålen kan inte uppnås till 2015.

Med de avvägningar som gjorts mellan att ta i anspråk jordbruksmark för
bebyggelse och att utveckla grönstrukturen bedömer stadsbyggnadskontoret att
planen vid full utbyggnad kommer att uppnå en god bebyggd miljö och hållbar
utveckling och att den upprättade antagandehandlingen från maj 2012 kan
antas.

Vid planeringsutskottets tidigare behandling av ärendet den 21 augusti 2012, §
66, gjorde utskottet ett tillägg i förslag till antagandebeslut. Stadsbyggnads
kontoret föreslår i ovanstående beslutsförslag till kommunstyrelsen att
översiktsplanen antas med den utformning som finns i antagandehandlingen
och i enlighet med de rekommendationer som finns i utställningsutlåtandet.
1 beslutsförslaget har planeringsutskottets tillägg behållits med en formell
justering av texten.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 6 november 2012.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 88, och beslutat att översända stadsbyggnadskontorets PM den 31
oktober 2012 till kommunstyrelsen, tillsammans med följande förslag:

Kommunstyrelsen föreslår efter avstämning av den fördjupade översiktsplanen
för Fässbergsdalen mot Mölndals stads miljömål att kommunfullmäktige antar
Oversiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen, upp
rättad i augusti 2011 och justerad i maj 2012.

ri~ierandes sign Utdragsbestyrkande
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Den del som i planen redovisas som jordbruksmark och är markerad som
utredningsområde föreslås prövas att användas som verksamhetsområde!
mark. Vad beträffar grönstråkets omfattning ska det vara minst hundra meter
brett söder om Frölundagatan och vidare över Söderleden.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att meningen “Vad beträffar grönstråkets omfattning
ska det vara minst hundra meter brett söder om Frölundagatan och vidare över
Söderleden” ändras till “Vad beträffar grönstråkets omfattning ska det vara
minst hundra meter brett söder om Frölundagatan och söder om Söderleden”.

Förslaget antas.

Jäv
På grund av jäv deltar inte Marie Lindqvist (V) i handläggningen av detta
ärende.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Efier avstämning av den fördjupade översiktsplanen för Fässbergsdalen mot
Mölndals stads miljömål antas översiktsplan för Göteborg och Mölndal,
fördjupad för Fässbergsdalen, upprättad i augusti 2011 och justerad i maj
2012.

Den del som i planen redovisas som jordbruksmark och är markerad som
utredningsområde föreslås prövas att användas som verksamhetsområde!
mark. Vad beträffar grönstråkets omfattning ska det vara minst hundra meter
brett söder om Frölundagatan och söder om Söderleden.

Reservation
Leif Engström (MP) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 257 Dnr KS 351/12
Planeringsutskottet Oversyn av taxa för planavgift

Ärendet
Ett antal större detaljplaneuppdrag pågår eller kommer inom kort att startas.
Stadsbyggnadskontoret har även fått uppdrag att utreda inrättandet av en
konsultgrupp.

Som en del i arbetet med att se över planresurserna ser stadsbyggnadskontoret
att det är väsentligt att också se över finansieringen. Kontoret bedömer därför
att uppdraget bör utökas, så att också taxefrågan belyses. 1 översynen bör bland
annat studeras hur taxan är andra kommuner. En jämförelse bör göras av hur
taxan står i relation till marknadsvärdena i olika delar av regionen och man bör
studera taxans effekter på projekt av olika storlek.

Kostnadstäckningen för planverksamheten är enligt de beräkningar som
tidigare gjorts ca 40 % med nuvarande Mölndals taxa för planavgift. Plan- och
bygglagen ger utrymme för att ta ut full kostnadstäckning. Flertalet kommuner
tar liksom Mölndal ut en lägre del.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 6 november 2012.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 93, och föreslår att stadsbyggnadskontoret får i uppdrag att ta fram ny
taxa för planverksamheten.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Stadsbyggnadskontoret får i uppdrag att ta fram ny taxa för planverksamheten.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 258 Dnr KS 352/12
Göteborgs stad, Program för Chalmers Johanneberg, Mossen och Landala inom
stadsbyggnadskontoret stadsdelarna Johanneberg, Krokslätt och Landala i Göteborg —

remissyttrande
Planeringsutskottet

Ärendet
Göteborgs stad genomför samråd om program för rubricerat område, som
sträcker sig från Kapeliplatsen till Gibraltargatans södra del. Förslaget inne
håller åtgärder för att stärka och tydliggöra stråk- och entrefunktioner i om
rådet samt en viss förtätning av bebyggelsen. Stadsbyggnadskontoret bedömer
att på grund av områdets läge kommer åtgärderna inte att ha någon större
påverkan på Mölndal.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 89, och föreslår att kommunstyrelsen avstår från att lämna yttrande.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Mölndals stad avstår från att yttra sig angående “Program för Chalmers
Johanneberg, Mossen och Landala inom stadsdelarna Johanneberg, Krokslätt
och Landala i Göteborg “.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 259 Dnr KS 353/12
Göteborgs stad, Detaljplan för Kvarteren Eknöudde och Sticksågen inom stads-
stadsbyggnadskontoret delarna Högsbo och Askim i Göteborg

Planeringsutskottet Ärendet

Göteborgs stad ställer ut detaljplan för rubricerat område för granskning.
Detaljplanen innehåller ett förslag till centrumbebyggelse med kontor, hotell
och handel samt ett mindre tillskott av små bostäder. Området ligger i Sisjöns
industriområde omedelbart öster om Sisj övägen.

Kommunstyrelsen har yttrat sig i ärendet den 23 november 2011, § 271. När
det gäller det nu aktuella området berörde yttrandet främst synpunkter på
trafiklösningar. Stadsbyggnadskontoret bedömer att det nuvarande förslaget
inte motiverar ett nytt yttrande.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 90, och föreslår att kommunstyrelsen avstår från att lämna yttrande.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Mölndals stad avstår från att yttra sig angående “detaljplan för Kvarteren
Eknöudde och Sticksågen inom stadsdelarna Högsbo och Askim i Göteborg”.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



___ SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

___ Mölndals stad
2012-11-21

Sida 40(42)

Beslutsexpediering § 260 Dnr KS 133/12
Kommunfullmäktige Månadsrapport per den 31 oktober 2012
(för kännedom)

Dagens sammanträde
Aktuell månadsrapport delas ut.

Månadsrapporten för oktober innebär att resultatet för den ordinarie löpande
verksamheten prognostiseras till 46 mnkr 2012. Det är cirka 12 mnkr bättre än
budget men 3 mnkr lägre än föregående prognos. Årets resultat kommer totalt
sett att bli betydligt starkare och beräknas i dagsläget till 168,3 mnkr.

Kommunstyrelsens beslut
Månadsrapporten överlämnas till kommunfullmäktige för kännedom

Justerandes sign Utdragsbestyrkander~
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Beslutsexpediering § 261
Ingemar Johansson Deltagande vid konferenser/möten/utbildningar

Ärendet
Enligt arvodesbestämmelserna ska ersättningar för deltagande i konferenser
godkännas av respektive nämnd eller enligt kommunstyrelsens tidigare beslut
anmälas till kommunstyrelsens arbetsutskott.

För deltagande i kommunalpolitiska och övriga konferenser gäller minst
bibehållna arvoden och billigaste färdsätt. Normalt tåg andra klass.

Med kommunalpolitiska konferenser avses enligt kommunens praxis parti
politiska konferenser. Förmånerna omfattar utöver kommunlednings
organisationen även gruppledare för parti företrädd i kommunstyrelsen men
utan representation i kommunledningsorganisationen (=ksau).

Dagens sammanträde
Ingemar Johansson (C) önskar delta på Centerns kommundagar i Orebro
den 31januari —2 februari 2013.

Kommunstyrelsens beslut
Ingemar Johansson (C) får delta på Centerns kommundagar i Örebro
den 31 januari — 2 februari 2013. Förrättnings arvode för deltagandet ska
betalas ut.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 262
Information om stadens bolag

Dagens sammanträde
Krister Karlsson, kommunledningskontoret, redogör kort för ekonomin för
stadens bolag. 1 den ekonomirapport som upprättats per den 30 september 2012
lämnas följande prognos för bolagens helårsresultat:
Mölndalsbostäder AB 26 mnkr
Mölndal Energi AB 64 mnkr
Gunnebo Slott och Trädgårdar AB - 13 mnkr
Mölndals Parkerings AB 0,9 mnkr
MölnDala Fastighets AB -3,5 mnkr
Tre bolag (fastigheter i centrum) -0,5 mnkr
Kvamfallet Mölndal AB 11 mnkr

Kommunstyrelsens beslut
Informationen noteras.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande


